
苏州太仓华发铂尔曼酒店



• 太仓位于江苏东南部，与上海接壤，行政隶属苏州，但太仓通常更被视为长江三角地区大上海

的一部分。截止2019年底，太仓实现 GDP1325亿元，常住人口约70万。

Taicang is located in the southeast of Jiangsu Province and bordering Shanghai. It is belonging to 

Suzhou as a sub-city but generally regarded as a part of greater Shanghai within Yangtze River Delta. 

At the end of 2019, Taicang GDP achieved RMB 132.5 billion and population achieved more than 0.7 

million.  

• 太仓拥有完善的产业体系，以精密机械、汽车零部件制造、石油化工、新材料、新能源为主。

Taicang boasts a complete industrial system with optimized and upgraded leading industries 

such as precision machinery, auto parts manufacturing and petrochemical industries, new materials, 

new energy and so on. 

• 太仓被称为长江三角洲最发达的地区之一。

Taicang is known as one of the most developed areas in the Yangtze River Delta.

• 截止目前已有超过360多家德国企业入驻太仓，总投资超过30亿美元。

Taicang is a place where are more than 360 German companies with over three billion USD 

investments.

苏州·太仓
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• 太仓南站的开通，距离上海虹桥仅半小时车程，太仓进入高铁新时代。

Since the Shanghai-Suzhou-Nantong Railway was opened, Taicang entered the one-

hour commuter zone of Shanghai.

• 规划中的上海11号嘉闵线地铁延续到太仓。同时，苏州城际铁路S1线也将延伸至酒店附近

，酒店临近上海汽车行业聚集地的嘉定北开发区。

As city planning, the extension of Shanghai Metro (Line 11) and the Suzhou Rail Transit 

(Line S1) will run through this district, hotel   close to Jiading north development zone, many 

auto  industry over there that can be effectively support the production of contract market 

segment.

• 作为城市建设中的第二城市CBD中心，太仓市政府着力打造铂尔曼酒店所在的科教新城。

As the CBD center of theTaicang, government is striving to build a new science and 

technology city where Pullman Taicang was located.

• 太仓的主要景点有沙溪古镇，金仓湖，天镜湖，弇山园等。

The main attractions in Taicang are Shaxi Ancient Town, Yanshan Garden and so on.

苏州·太仓
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天镜湖 TianJing Lake

沙溪古镇 Shaxi Ancient Town



地理位置·太仓
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太仓与附近主要城市之间距离。

The main distance between Taicang with surrounding cities.

• 昆山 Kunshan 19Km

• 嘉定 Jiading 20Km

• 常熟 Changshu 60Km

• 苏州 Suzhou 60Km
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• 上海虹桥国际机场

Hongqiao International Airport 50KM

• 上海虹桥火车站

Hongqiao International Railway Station  50KM

• 苏南硕放机场

Sunan Shuofang Airport                        86 KM

• 上海浦东国际机场

Pudong International Airport  92KM

地理位置·太仓

太仓与附近主要交通枢纽之间距离。

The main distance between Taicang with surrounding transportation junctions.



PULLMAN SUZHOU TAICANG

苏州太仓华发铂尔曼酒店
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• 酒店位于太仓科教新城，地理位置优越，毗邻华发商圈，坐拥天镜

湖绝佳视野。

It is adjacent to the Huafa business district, with excellent view of 

Tianjing Lake.

• 交通便利，距离太仓南站仅十分钟车程，一小时车程可达上海虹桥

机场及虹桥火车站。

With convenient transportation. Only ten minutes drive to South 

Taicang Station and one hour drive to Shanghai Hongqiao Airport and 

Hongqiao Railway Station.



苏州太仓华发铂尔曼酒店是由华发集团投资建造，委托法国雅高

酒店集团管理的高端商务酒店。酒店位于太仓科教新城，地理位

置优越，毗邻华发商圈，坐拥天镜湖绝佳视野。交通便利，一小

时车程可达上海虹桥机场及虹桥火车站。247间现代舒适的客房

及套房，设计灵巧有趣。酒店拥有源·全日制西餐厅，悦湖轩·中

餐厅等5个风格迥异的餐厅及酒吧 。 两个800平方米独立大宴会

厅及7个多功能会议室，均配有先进完善的会议视听设备。健身

房，水疗中心及室内恒温游泳池一应俱全。同时，雅高集团铂尔

曼品牌独有的设计理念融入在酒店每个接触点。这里是您休闲商

务的理想下榻之所。如：铂尔曼交互空间，艺术家游乐场，会议

享趣设计等。

苏州太仓华发铂尔曼酒店
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世界里运筹 悠然中帷幄



苏州太仓华发铂尔曼酒店
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Hotel is located in the science and education district in Taicang

Suzhou. It is adjacent to the Huafa business district, with excellent

view of Tianjing Lake and convenient transportation. Only one hour

drive to Shanghai Hongqiao Airport and Hongqiao Railway Station.

247 modern and cozy guestrooms and suites with contemporary

and intriguing design ,total five restaurants and bars with different

styles, including THE TASTE ·All Day Dining Restaurant and YUE HU

XUAN · Chinese Restaurant etc. Two 800 square meters

independent grand ballrooms and seven multi-function small

meeting rooms equipped with advanced audio-visual equipment.

Fitness center, spa and indoor swimming pool are all available.

OUR WORLD IS YOUR PLAYGROUND



现代时尚的设计和装修风格

• 苏州太仓华发铂尔曼酒店由知名设计公司精心设计， 每一个艺

术装置、绘画、摄影作品或雕塑全都传达着无限活力创意，体现

令人振奋的创新意识和风格。

• Designed by well-known design company, every installations,

paintings, photographs or sculptures in Pullman Suzhou Taicang stand

out as evidence of our engagement to embrace the most exhilarating

innovations.



酒店客房及套房

247间现代、设施完善的客房，

其中包括20间套房。

247 modern & well-appointed rooms, 

including 20 suites.



酒店客房及套房

• 铂尔曼之床

Pullman Bed

• 55寸4K高清投屏液晶电视
55-inch 4K flat screen HD television TV

• 配有蓝牙播放器
Bluetooth Speaker in the room

• 铂尔曼洗浴用品C.O.BIGELOW

Pullman bathroom amenity - C.O.BIGELOW

• 免费高速无线上网
High Speed Free WIFI Access

• 行政房及套房配有Nesspresso胶囊咖啡机
Nesspresso Coffee machine in all Executive Rooms & Suites



酒店客房及套房

12

房型 / Room Type

ROOM TYPE /房型 QUANITY/数量 ㎡/面积

Superior King Room

高级大床房
35 45 ㎡

Superior Twin Room 

高级双床房
14 45 ㎡

Superior Lake View King Room 

高级湖景大床房
23 45 ㎡

Superior Lake View Twin Room 

高级湖景双床房
46 45 ㎡

Deluxe King Room

豪华湖景大床房
13 45 ㎡

Deluxe Twin Room

豪华湖景双床房
41 45 ㎡

Executive King Room

行政大床房
35 45 ㎡

Executive Queen Room

行政特大床房
20 45 ㎡

Superior Suite

高级套房
10 60 ㎡

Deluxe Suite

豪华套房
9 90 ㎡

Presidential Suite

总统套房
1 230 ㎡



酒店客房及套房

• 客房舒适、宽敞、功能齐全，是您商务与休闲的理想空间

• The room is comfortable, spacious and well appointed, providing guests with a

calm and intimate space that is ideal for both work & relax



酒店客房及套房

• 客房和套房设计豪华并配备时尚的客房用品

• Lavish interiors with essential modern features

• in all rooms and suites

纵情在铂尔曼独有的典雅和精致之中

The refinements of a truly sensational Pullman stay



铂尔曼享趣会议

两个超过800平方米宴会厅及7间多功能厅均配有

现代会议视听设备

Two 800 square meters independent pillar-less

grand ballrooms and seven multi-function

meeting rooms are all equipped with advanced

audio-visual equipment.



铂尔曼享趣会议

• 7间不同规模的多功能会议室，满足各种会议需求

7 meeting rooms catering to all your meeting requirements.

• 两个800平方米宴会厅，可容纳近两千宾客

Two 800sqm Grand Ballroom with capacity of nearly two thousand guests.

• 专业铂尔曼创新会议趣享一站式服务

Pullman MEET/PLAY one-stop services.

• 铂尔曼专属会务经理和方案解决经理随时为您提供专业的服务

Professional expertise is available at all time with our Event Manager and IT

Solutions Manager.
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铂尔曼享趣会议
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铂尔曼享趣会议



餐饮美食

• 源·全日制西餐厅

THE TASET· All Day Dining Restaurant 

• 悦湖轩·中餐厅

YUE HU XUAN· Chinese Restaurant

• 斟·特色酒吧

Zhen· Bar

• 惬·大堂酒吧

Qie· Lobby Lounge



源 · 全日制西餐厅

THE TASTE · All Day Dining Restaurant 

座位数： 140 

Seating Capacity : 140         

拥有开放式厨房现代舒适的源 · 全日制西餐厅，提供环球

及当地特色美食，是您用餐的绝佳选择。

THE TASTE · All day dining restaurant offers a full 

international buffet, takes your taste buds on a epicurean 

journey of Western, Asian and local flavors. It is a perfect 

place to satisfy our diners craving and desire. 

餐饮美食
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悦湖轩· 中餐厅

YUE HU XUAN · Chinese Restaurant

座位数：110

Seating Capacity: 110

融合本帮菜品和经典粤式佳肴之精粹。7间贵宾房是您私人小聚和
商务宴请的首选。

Serves fine Cantonese and Shanghai cuisine. The dining area and 7

private rooms are adorned in contemporary décor, making it the

perfect place to savour sophisticated and authentic dishes.

菜式风味：粤菜及本地佳肴

Type of cuisine: Cantonese and Shanghai cuisine

餐饮美食
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斟· 特色酒吧

Zhen · Bar 

座位数：32

Seating Capacity: 32

斟·特色酒吧既是理想的商务宴请之所，也可以成为个性

十足的酒吧。以酒瓶为灵感而设计的标志，彰显了酒吧的

独特气质。斟吧汇聚各地的特色单品，威士忌，特产区葡

萄酒，潮流香槟和精酿啤酒等佳酿。

The Zhen · Bar can be an ideal place for business dinner

or a stylish bar with fine wines and drinks all around the

world.

餐饮美食
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惬·大堂酒吧

Qie · Lobby Lounge

座位数：48

Seating Capacity: 48

高雅及舒适的大堂酒吧给商务及会议客人提供了极佳的场所，
品味特色小食和鸡尾酒，感受宁静城市美景。

Elegant and comfortable Lobby Lounge is an ideal place to 

unwind or for business meetings. Enjoy our extensive 

selection of refreshments and cocktails and indulged in the 

beautiful city serene.

餐饮美食
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休闲娱乐

• 250平米(25x10m)室内恒温游泳池

250sqm heated Indoor Swimming Pool

• 170平方米城市景观健身房

170sqm City View Gym  

• 瑜伽室与水疗中心

Yoga Room/SPA Room



中国江苏省苏州太仓市书院路188号

邮编-215400

25

酒店地址



联系我们

欢迎关注酒店官方微信
Follow us on Wechat


